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Abstract (en)
A positioning device for a throttle valve has an engine control lever (10) adjusting a throttle valve (3) for the idling adjustment, which lever is
connected via a displacement-dependently controlled movement-reversing device (15) to an actuating mechanism (13) of a servomotor (12). This
design means that when power is applied to the servomotor (12) the control lever (10) at first swivels slightly in one direction and then in the other
direction until the full load position of the throttle valve (3) is reached. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Drosselklappen-Stelleinrichtung hat zur Leerlaufregelung einen eine Drosselklappe (3) verstellenden Motorstellhebel (10), der über eine
wegabhängig umsteuernde Bewegungsumkehreinrichtung (15) mit einem Stellglied (13) eines Stellmotors (12) verbunden ist. Diese Gestaltung
bringt es mit sich, daß bei Energiebeaufschlagung des Stellmotors (12) der Stellhebel (10) zunächst geringfügig in eine Richtung und dann bis zur
Vollaststellung der Drosselklappe (3) in die andere Richtung schwenkt.
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